
   Tesne pred tohtoročnou Veľkou 
nocou 4. apríla zorganizovalo naše 
miestne kultúrne stredisko v spolu-
práci s Gemersko-malohontským 
osvetovým strediskom v Rimavskej 
Sobote a Občianskym združením 
Rodon  tvorivú dielňu v maľovaní 
a zdobení veľkonočných vajíčok 
pod vedením odborných lektoriek. 
Účastníci tvorivej dielne si mohli 
vyskúšať zdobenie veľkonočných 
vajíčok rôznymi technikami ako: 
voskovú techniku s lektorkou  Da-
nou Lentovskou, servítkovú tech-
niku s lektorkou Eleonórou Vilhano-
vou  a zdobenie slamou s lektorkou 
Ľubicou Adlerovou. Všetci čo sa 
zúčastnili tvorivých dielní zvládli 
techniky zdobenia vajíčok veľmi 
dobre a tí šikovnejší si vyskúšali 
aj viac techník zdobenia, o čom 

svedčili aj ich hotové veľkonočné 
vajíčka. Škoda len, že túto možnosť 
nevyužilo viac záujemcov.
                               Jaroslav Zvara
k

Dňa 29.marca zasadalo obecné 
zastupiteľstvo, ktoré viedla starost-
ka obce Zlata Kaštanová, privítala 
poslancov  a oboznámila ich s pro-
gramom rokovania. Oboznámila 
poslancov o písomnom vzdaní sa 
poslaneckého mandátu Jána Brn-
diara, zároveň predstavila Janku 
Pohorelskú, ktorá podľa počtu 
hlasov získaných v komunálnych  
voľbách v decembri 2010 nastúpila 
na uvoľnené poslanecké miesto. 
J.Pohorelská zložila zákonom 
predpísaný sľub poslanca OZ. Na 
základe vzdania sa poslaneckého 
mandátu  OZ odvolalo  J.Brndiara 
z funkcie predsedu komisie územ-
ného plánovania, výstavby a re-
gionálneho rozvoja a do tejto funk-
cie schválilo poslanca Richarda 
Bálinta. Poslankyňu J.Pohorelskú 
schválilo za členku komisie školstva 
a mládeže. Zastupiteľstvo ďalej 
pokračovalo podľa prijatého pro-
gramu. Zo správy o činnosti OcÚ od 
posledného zasadnutia: uskutočnili 
sa zasadnutia a rokovania o 
protipovodňových opatreniach, 
zasadnutie prípravného výboru 
osláv nedožitých 90. narodenín 
V.Mináča, kolaudačné konanie 
na rekonštrukcii ZŠ, stretnutie so 
zástupcom firmy STEFFE s.r.o., 
výberové konanie na komunitného 
pracovníka, výročná schôdza mi-
kroregiónu, zasadnutia Združenia 
miest a obcí Gemera a Malohon-
tu, mnohé kultúrne akcie, ktoré 
spomínam v rubrike Zo života Kle-
novca, výročné a členské schôdze 
dobrovoľných organizácií a pozem-
kových  spoločenstiev. Hlavným 

bodom programu bol rozpočet 
obce na rok 2012. K. Trnavská 
oboznámila poslancov s rozpočtom 
obce, ku ktorému poslanci pristu-
povali zodpovedne a aktívne sa za-
pojili svojimi pripomienkami k jeho 
výsledku. Rozpočet obce na rok 
2012 bol schválený (uverejňujeme 
ho na 3. a 4. strane tohto vydania 
KN). OZ sa zúčastnil p. Machava,

 ktorý podal správu o obecnom kine, 
jeho prevádzkovaní a ťažkostiach, 
s ktorými kino zápasí. Ján Ulický 
informoval poslancov  o pre-
vádzkovaní hotela Vepor. V bode 
rôznom prerokovali nové žiadosti 
a pripomienky občanov. Na záver 
starostka poďakovala poslancom 
za aktívnu činnosť a ukončila ro-
kovanie OZ.              Edita Bartová
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Zo života Klenovca
1.-2. marca: ženská spevácka 
skupinya FS Vepor nahrávala pre 
STV 2  do relácie Kapura
8. marca: výročná členská schôd-
za Slovenského Červeného kríža 
10.marca: predčasné parlament-
né voľby do Národnej rady  SR
12.marca: výročná schôdza Jed-
noty dôchodcov Slovenska
22.marca: heligonkári vystúpili na 
výročnej členskej schôdzi Mikro-
regiónu Sinec – Kokavsko 
28.marca: V.ročník Veľkonočného 
turnaja detí v stolnom tenise 
30.marca: v kinosále KD sa konal 
výchovný koncert pre deti ZŠ V. 
Mináča a ŠZS
31.marca: II.ročník Veľkonočného 
turnaja dospelých v stolnom te-
nise 
4.apríla: v sobášnej sieni obec-
ného úradu oslavy tohtoročného 
Dňa učiteľov
4.apríla: tvorivá dielňa v maľovaní 
a zdobení veľkonočných vajíčok 
19.apríla: v kinosále KD sa 
uskutočnil verejný hovor občanov
21.apríla: obyvatelia obce čistili 
svoje okolie v rámci Dňa Zeme
30.apríla: stavanie mája 
na Námestí Karola Salvu                                                                                                                                                   
                                 Edita Bartová

Obec Klenovec,
ZŠ V. Mináča a MŠ K. Pajera  
Vás  pozývajú na kultúrny 

program venovaný 

DŇU MATIEK
dňa 11.mája 2012 o 15:30 hod. 
v kinosále kultúrneho domu.

Dňa 19.apríla sa v kinosále KD 
uskutočnil verejný hovor. Aj napriek 
avizovanej účasti zástupcu firmy 
STEFFE, s.r.o., ktorá zabezpečuje 
tepelné hospodárstvo na Ul. SNP a 
Sládkovičovej ul., sa ho zúčastnilo 
len veľmi málo obyvateľov. Na 
začiatku hovoru vystúpil Ing. Balga 
z firmy STEFFE, ktorý informoval 
občanov o firme, ktorú zastupuje a 
o situácii v tepelnom hospodárstve 
v Klenovci. Ubezpečil občanov, že 
aj naďalej firma bude zabezpečovať 
teplo našim občanom a hľadať čo 
najlepšie riešenia pre zlepšenie 
vykurovania na sídlisku. Starostka 
obce Zlata Kaštanová informovala 
občanov, čo sa v predchádzajúcom 

období v obci vykonalo a udialo a 
ktoré akcie, práce, rekonštrukcie 
sa budú vykonávať. O aktivity obce, 
jej budúci rozvoj sa zaujímali aj 
občania svojimi pripomienkami a 
postrehmi. Z otázok, na ktoré sa 
pýtali naši občania je vidieť, že sa 
zaujímajú o obec a že im záleží na 
jej rozvoji. Otázky sa týkali najmä 
kúpaliska, zabezpečenia kanalizá-
cie, starých budov, kompostoviska, 
amfiteátra, povodňových opatrení 
a športu. Verím, že svojimi návrh-
mi prispeli k riešeniu problémov v 
našej obci. Na záver sa starostka 
poďakovala občanom za účasť. 
                                 Edita Bartová

Rokovanie obecného zastupiteľstva

Tvorivé veľkonočné dielne

Verejný hovor

 Je na škodu veci, že na články 
uverejnené v Klenovských novinách 
môžeme reagovať až o dva mesiace. 
Tým sa reakcie stávajú neaktuálne a 
mnohí občania si už ani nepamätajú, 
čo bolo uverejnené v predchádzajú-
com čísle. 
 Pani starostka hodnotila prácu 
obecného úradu a podľa jej vlast-
ného hodnotenia bola s prácou 
veľmi spokojná. Sme presvedčení, 
že občania Klenovca neboli spo-
kojní s vyhŕňaním a posypom 
miestnych komunikácií, t.j. miestnou 
zimnou údržbou. Mnohí sa  v tomto 

smere obracali na naše roľnícke 
družstvo (RD) s výčitkami. Problém 
údržby miestnych komunikácii pani 
starostka adresovala na  RD Kle-
novec. Musíme konštatovať, že Obec-
ný úrad v Klenovci vôbec nebol na túto 
situáciu pripravený a je to len výhovor-
ka vedenia OcÚ, že družstvo o posyp 
neprejavilo záujem. Podotýkame, že 
oficiálnu ponuku sme nedostali. Prob-
lém posypu bol spomenutý pri riešení 
iných problémov s Jánom Dovalom, 
ktorý sa opýtal, či máme posypový 
voz. Odpoveď bola áno a viac sa tento 
problém nerozoberal. 
  Kritizované boli naše ceny pri údržbe 
ciest, preto ich zverejňujeme. Boli 
nasledovné:
vyhŕňanie snehu: 29,12 €/hod.,  
posýpanie ciest: 22 - 30 €//hod., 
január 30 €/hod., nakladanie posy-
pového materiálu: nefakturované, 
skladovanie posypového materiálu 
nefakturované.  Ceny sú bez DPH. 
Ceny boli stanovené podľa všeobecne 
platných pravidiel, kde boli zahrnuté 
náklady a družstvo pri nich nevyka-
zovalo zisk. 
Vedenie obce posudzovalo faktúry 
údržby ciest a záver bol, že za tie 
ceny musíme vyhrnúť cestu až do 
Bratislavy. Dotklo sa nás to. Súčasné                                                                                                                                          
       (Dokončenie na 2. strane)

Otvorený list občanom Klenovca

Účastníčky tvorivých dielní sa zoznámili s viacerými technikami zdobenia 
veľkonočných kraslíc.



Rozhovor s novou poslankyňou Jankou Pohorelskou

Chcem byť nápomocná

  V správe za prvý  polrok  školského roka 2011-2012 chcem 
obyvateľov obce oboznámiť so životom detí a prácou peda-
gogických  zamestnancov v našej materskej škole.
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- Prečo ste chceli kandidovať za poslankyňu 
obecného zastupiteľstva, čo vás motivovalo?
- Klenovec je obec, v ktorej žijem a pracujem roky. 
Tak, ako sa mení ona a každý z nás,  mením sa aj 
ja. Dozrievam, z pozície učiteľky som sa dostala 
na pozíciu riaditeľky špeciálnej základnej školy. 
A práve táto funkcia ma motivovala kandidovať 
za poslankyňu OZ. Pýtate sa prečo? Naši žiaci 
a ich rodičia sú občanmi Klenovca, sú to Rómo-
via, ktorí žijú medzi nami. V posledných rokoch 
sa začínajú  vyostrovať vzťahy medzi majorit-
ným obyvateľstvom a rómskymi spoluobčanmi, 
čo je však problém celoslovenský.  Nemôžem a 
nechcem si zakrývať oči, tváriť sa, že mňa sa to 
netýka, donekonečna odsúvať možné riešenia 
vzniknutých problémov. S niektorými kolegyňami 
pracujeme s rómskymi rodinami už takmer 
dvadsať rokov, máme dosť skúseností, podnetov 
a návrhov ako pomôcť. No samozrejme ma trápia 
aj iné problémy obce, pri ktorých riešení by som 
bola rada nápomocná.
- Aký ste mali dojem, keď ste prvýkrát zasadli 

do poslaneckého kresla?
- Bol to zvláštny pocit, veď všetci poslanci sa na 
zasadnutiach stretávajú už viac ako rok. Prišla 
som ako nováčik, preto som na prvé zasadnu-
tie išla plná očakávaní, čo sa bude diať, ako to 
bude prebiehať, ako ma medzi seba prijmú. Bola 
som milo prekvapená ich prístupom, aktivitou 
a zanietenosťou, s akou sa venovali riešeniu 
vzniknutých problémov. V diskusii vyjadrovali 
svoje postoje, názory, myšlienky jasne a vecne. 
Presvedčila som sa, že problémov v našej obci 
je naozaj dosť a ich riešenia nie sú jednoduché. 
Zároveň som si  uvedomila, že  každý poslanec, 
jeho snaha, aktivita, práca i nápad, je v tíme ľudí, 
ktorí sa o niečo snažia, veľmi dôležitý. 
- Čo chcete urobiť pre občanov ?
- Ako pedagogička a členka komisie školstva a 
mládeže by som chcela pomôcť najmä v otáz-
kach výchovy a vzdelávania detí a mládeže. 
V tejto oblasti sa pohybujem už naozaj dlho a 
myslím si, že budem nápomocná pri riešení 
vzniknutých problémov, ako aj pri riešení rómskej 

otázky v našej obci. No rada by som prispela svo-
jimi návrhmi a podnetmi k riešeniu aj iných pro-
blémov týkajúcich sa obce.   
- Poznáme vás ako cieľavedomú osobu. 
Máte nejaké myšlienky alebo požiadavky     
aj zo strany občanov, ktoré by ste chceli  v 
zastupiteľstve  navrhnúť k realizácii?
- Takto ma poznáte? Ako cieľavedomú? Žijem tu, 
pracujem a stretávam sa s ľuďmi v obci.  Často 
počúvam, čo ich trápi, čo by chceli riešiť, čo sa 
im nepáči. Určite už teraz mám pár požiadaviek 
od občanov, i keď mnohé sú nám aj poslancom 
známe, avšak ich riešenie nie je jednoduché ani 
možné zo dňa na deň. Žiaľ, sme národ, ktorý 
často prácu  ľudí najmä verejne činných hodnotí 
veľmi kriticky, subjektívne, niekedy až posmešne. 
Mnohí poukazujú na negatíva, čo sa im všetko 
nepáči, povedia, čo by chceli, čo by sa malo 
urobiť, ale málokto navrhne ako a či vôbec priloží 
ruku k dielu. Dúfam že nesklamem ľudí, ktorí mi 
dali dôveru, ani všetkých ostatných a verím, že 
budem nápomocná pri riešení problémov obce a 
občanov. 
  Ďakujem za rozhovor a želám vám, aby vaša 
práca poslankyne bola prospešná pre ob-
čanov.                                                  
                                                Zlata Kochanová 

 

Predškolský vek predstavuje v 
živote dieťaťa obdobie mohut-
ného rozmachu vnímania, ktoré je 
z hľadiska jeho budúceho vývoja 
potrebné podchytiť a formovať ade-
kvátnou kombináciou edukačných 
nástrojov a procesov. Deti dostanú 
v rodine prvotný edukačný impulz, 
na ktorý nadväzuje, rozvíja a doplňa 
inštitucionálna predškolská výchova 
v MŠ. Ciele a poslanie výchovy a 
vzdelávania v našej MŠ vychádza-
jú z cieľov stanovených v zákone 
o výchove a vzdelávaní. Ideálom 
výchovy a vzdelávania by mal 
byť DOBRÝ, MÚDRY, AKTÍVNY, 
ŠŤASTNÝ A ZODPOVEDNÝ 
ČLOVEK. Cieľom predprimárneho 
vzdelávania je dosiahnúť optimálnu 
emocionálnu, sociálnu a kognitívnu 
úroveň ako základ pripravenosti 
na školské vzdelávanie a na život 
v spoločnosti. Východiskom je 
jedinečnosť dieťaťa, aktívne učenie 
a začlenenie do skupiny a kole-
ktívu. Poslaním našej MŠ je nielen 
odovzdávať vedomosti a pripraviť  
deti na vstup do ZŠ, ale aj formovať 
postoje, viesť k dodržiavaniu 
etických a ľudských princípov, 
oboznamovať deti s prácou našich 
starých a prastarých rodičov. Škola 
sa stane otvorenou inštitúciou pre 
rodičov, sociálnych partnerov a 
verejnosť.
  K 15.septembru 2011 bolo do našej 
MŠ zapísaných 74 detí. V priebehu 
l.polroka sa stav menil. Niektoré 
deti prerušili dochádzku a nahradili 
ich nové deti. Priemerná denná 
dochádzka bola 42,57. Adaptácia 
nových detí prebiehala bez problé-
mov. Deti sa zadaptovali v priebehu
dvoch týždňov a začlenili sa do 
kolektívu. Čo sa týka akcií, ktoré 

sme v priebehu roka plnili, môžeme 
povedať že sa nám vydarili.
 V septembri sme boli  na pozvanie 
obyvateľov v DDaDSS v Klenovci 
na divadelnom predstavení Haba-
kuky. V spolupráci s rodičmi a obec-
ným úradom sme pripravili tekvi-
cové strašidielka na výstavku k akcii 
Cezhraničná pieseň. V rámci Týždňa 
športu deti navštívili multifunkčné 
ihrisko, obecné a školské  ihrisko 
v ZŠ. Deti z 3.a 4. triedy boli na 
exkurzii  na dopravnom ihrisku v 
Hnúšti a celá škola spolu rodičmi 
sa zapojila do zberu papiera. Pripo-
menuli sme si Deň mlieka, Týždeň 
boja proti stresu, Európsky BOZP, 
Deň duševného zdravia. Zúčastnili 
sme sa na výchovnom koncerte 
o ľudových nástrojoch z Detvy. V 
mesiaci október sme boli pozdraviť 
členov Jednoty dôchodcov  na ich 
výročnej schôdzi. V rámci Týždňa 
zdravej výživy sme usporiadali 
ochutnávku nátierok  pre rodičov na 
RZ. Počas Mesiaca úcty k starším 
sme pekným programom potešili 
obyvateľov v DDaDSS a v spolu-
práci so ZŠ V.Mináča aj  všetkých 
starých rodičov v KD. V novembri sa 
deti oboznámili s výrobou šarkanov, 
navštívil nás imitátor s témou ZOO. 
Oboznámili sme sa s tradíciami na 
Katarínu, Ondrea, Luciu, Mikuláša, 
vianočných sviatkov. Pozdravili sme 
občanov Klenovca malými poz-
dravmi a programom k Vianociam v 
DDaDSS. Učiteľky sa spolu s deťmi 
zapojili do výstavky Pokoj ľuďom 
dobrej vôle. V decembri prebehla 
komplexná inšpekcia, ktorá bola 
zameraná na riadenie MŠ. Dopadla 
veľmi dobre.
   V januári sa predškoláci zúčastnili 
exkurzie v ZŠ a pripomenuli sme si

 Deň ľudských  práv. Vo februári 
sme  spolu s rodičmi pripravili  
Fašiangový karneval,  prehliad-
ku v prednese poézie a prózy 
Meduškine recitačné a exkurzia na 
vodnú nádrž v rámci Svetového dňa 
vody.  Z výtvarných súťaží sme sa 
zapojili s prácami do environnmen-
tálnej súťaže a do súťaže Ovocie 
ktoré mám rád. 20. marca sme vítali 
jar a jej sviatky, pripomenuli sme 
si veľkonočné tradície. V apríli sa 
celý kolektív pracovníkov, rodičov a 
detí zapojil do veľkého upratovania 
školského dvora.V priebehu polroka 
sa u nás vystriedali dve praktikant-
ky. 
 Ľudia, ktorí pracujú u nás na 
dobrovoľníckych prácach nám 
pomáhajú pri rôznych činnostiach.  
Vymaľovali sme chodby, opravili 
detské skrinky, opravujú sa zámky 
na dverách, lehátka. nábytok, šijú sa 
podušky na detské stoličky, reflexné 
vestičky, vankúšiky, oblečenie pre 
bábiky, atď. Aktivačné pracovníčky 
sa starajú o vonkajšie prostredie. 
Zakúpilo sa detské WC. Touto ces-

tou sa chcem poďakovať rodičom, 
ktorí naň prispeli a pomohli nám ho  
dať do prevádzky.
 Čo sa týka materiálno-technického 
vybavenia, je na dobrej úrovni. 
Popasovať sa musíme so zatekajú-
cou strechou a rozpadávajúcim sa 
múrikom spôsobený vlhnutím.
 Čakajú nás ešte pekné akcie 
ako napr. výlet na Habakuky, roz-
právkový les na Skorušine, Deň 
matiek, rozlúčka s predškolákmi, 
jarná vychádzka, spevácka súťaž 
Včielkin slávik, separácia odpa-
du, Deň zeme, stavanie mája a 
podobne.
   Touto cestou sa chcem poďakovať 
rodičom, ktorí sa snažia nám 
pomáhať, osobitne Martinovi  
Štefánikovi, ktorý svoj celoročný po-
slanecký plat daroval škôlke.
 A čo medziľudské vzťahy na praco-
visku? Sú na dobrej úrovni. Dvere 
v MŠ sú otvorené pre každého, kto 
má záujem a chce nás navštíviť. 
V každej organizácii je zloženie pra-
covníkov rôznych povahových čŕt a 
vždy je potreba prispôsobenia sa 
a povinnosťou vedenia je kolektív 
stmeľovať a nie rozvracať.
                               Oľga Kaľavská

Čo je nové v našej materskej škole?

         (Dokončenie z 1. strany)
vedenie si neváži spoluprácu s RD 
Klenovec, veď sme sa vždy spon-
zorstvom podieľali pri prácach  obec-
ného úradu. Sme  podnikatelia  na  
území  obce  Klenovec, vždy sme 
sa správali tak, aby sme pomohli a 
obci neuškodili. V prípade výskytu 
nejakého problému sme sa snažili 
zjednať nápravu.
 Ďalej musíme poukázať aj na 
tú skutočnosť, že RD Klenovec 
zabezpečovalo zimnú údržbu cesty 
na RD Klenovec aj v roku 2011 – 
2012, kde sídlia aj iné firmy ako je 
Píla Pali, Ján Figuli, čistička odpa-
dových vôd (ČOV), Prega. Vedenie 
obce ani slovom neprejavilo záujem, 
nie ešte že by robilo údržbu. Aj tu boli 

vynaložené nemalé finančné pros-
triedky, ktoré zostávajú ako spon-
zorstvo pre obec Klenovec. Ďalšou 
miestnou komunikáciou je cesta do 
Pavlínky.  Aj jej údržbu letnú, alebo 
zimnú, zabezpečuje RD Klenovec, a 
aj to je sponzorský dar pre obec. 
 Ubezpečujeme občanov obce, že RD 
Klenovec sa správalo zodpovedne 
v minulosti a zodpovedne sa sprá-
va aj v súčasnej dobe. Nie je nám 
ľahostajný rozvoj obce, držíme v obci 
zamestnanosť, ale mrzí nás jeden 
fakt, a to, aby sa problémy, ktoré sa v 
obci vyskytnú a nie sú ňou dostatočne 
riešené, nepripisovali iným,  ako sa to 
praktizuje doteraz. 
Predstavenstvo RD Klenovec

Otvorený list občanom Klenovca
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Rozpočet Obce Klenovec na rok 2012 bol schválený v programovej štruktúre ako súčasť rozpočtu na roky 2012 – 2014  uznesením obecného zastupiteľstva 
č. 201/2012 dňa  29. 3. 2012 v súlade s ustanoveniami zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. Celkový rozpočet obce je zostavený ako vyrovnaný. Bežný rozpočet je zostavený v súlade s § 10 ods. 7 zákona 
č. 583/2004 Z. z. v znení neskorších predpisov ako schodkový, nakoľko sa vo výdavkoch bežného rozpočtu rozpočtuje použitie účelovo určených prostried-
kov nevyčerpaných v minulom roku. Výška schodku  je vo výške nevyčerpaných prostriedkov na vybudovanie systému preventívnych protipovodňových 
opatrení, ktoré sú zahrnuté v príjmových finančných operáciách. Kapitálový rozpočet  je zostavený ako prebytkový, pričom prebytok  je určený na úhradu 
návratných zdrojov financovania.
Schválený programový rozpočet na roky 2012 – 2014 je zverejnený na www.klenovec.sk 

Rozpočet  na rok 2012 ako súčasť rozpočtu na roky 2012-2014

BEŽNÉ PRÍJMY 2012 2013 2014

Daňové príjmy 703 550 722 050 722 050

Daňové príjmy - dane z príjmov, dane z majetku 665 500 682 000 682 000

111 003 Výnos dane z príjmov FO 616 500 630 000 630 000

121 000 Daň z nehnuteľností 49 000 52 000 52 000

Daňové príjmy - dane za špecifické služby 38 050 40 050 40 050

133 001 Za psa 2 000 2 000 2 000

133 012 Za užívanie verejného priestranstva 50 50 50

133 013 Za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 36 000 38 000 38 000

Nedaňové príjmy 181 550 185 150 185 150

Nedaňové príjmy - príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 21 500 25 000 25 000

212 003 Z prenajatých budov, priestorov, objektov 21 500 25 000 25 000

Nedaňové príjmy - administratívne poplatky a iné poplatky a platby 158 950 158 950 158 950

221 004 Administratívne poplatky 800 800 800

221 005 Licencie 9 000 9 000 9 000

223 001 Za predaj výrobkov, tovarov a služieb 123 350 123 350 123 350

223 002 Za jasle, MŠ, školské kluby 3 300 3 300 3 300

223 003 Za stravné 22 500 22 500 22 500

Nedaňové príjmy - úroky z tuzem. úverov, pôžičiek, vkladov 100 200 200

242 000 Úroky z vkladov 100 200 200

Ostatné nedaňové príjmy 1 000 1 000 1 000

292 008 Z výťažkov z lotérií a iných podobných hier 1 000 1 000 1 000

Granty a transfery 396 000 375 000 375 000

Tuzemské bežné granty a transfery 312 001 396 000 375 000 375 000

KŠU - Základný škola 308 300 308 300 308 300

KŠU - vzdelávacie poukazy ZŠ 7 500 7 500 7 500

KŠU - SZP, odchodné 4 000 4 000 4 000

KŠU - Materská škola 5 000 5 000 5 000

Hmotná núdza 15 000 15 000 15 000

Osobitný príjemca RP 4 600 4 600 4 600

MATRIKA a REGOB 4 800 4 800 4 800

Terénni sociálni pracovníci 18 000 18 000 18 000

Voľby NR SR 2 100 0 0 

Životné prostredie 300 300 300

Recyklačný fond 1 000 1 000 1 000

Aktivačné a dobrovoľnícke práce 3 500 3 500 3 500

Vodozádržné opatrenia (UPSVaR) 18 900 0 0

Kultúra - GMFS 3 000 3 000 3 000

BEŽNÉ PRÍJMY SPOLU: 1 281 100 1 282 200 1 282 200

KAPITÁLOVÉ PRÍJMY 2012 2013 2014

Nedaňové príjmy 112 000 14 000 14 000

233 001 Príjem z predaja pozemkov a nehmotných aktív 112 000 14 000 14 000

Granty a transfery 1 121 500 946 000 3 088 000

321 000 Granty 1 121 500 946 000 3 088 000

KAPITÁLOVÉ PRÍJMY SPOLU 1 233 500 960 000 3 102 100

PRÍJMY CELKOM 2 514 600 2 242 200 4 384 200
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PRÍJMOVÉ FINANČNÉ OPERÁCIE 2012 2013 2014

513 002 Dlhodobé bankové úvery 70 000 57 530 194 830

450 000 Finančné prostriedky z predch. rokov (vodozádr. op.) 14 300 0 0

Prímové finančné operácie spolu 84 300 57 530 194 830

PRÍJMOVÁ ČASŤ ROZPOČTU SPOLU 2 598 900 2 299 730 4 579 030

BEŽNÉ VÝDAVKY 2012 2013 2014

01 Všeobecné verejné služby 351 810 307 940 310 240

01.1.1 Výdavky verejnej správy 344 710 300 840 303 140

01.1.2 Finančná a rozpočtová oblasť 5 000 5 000 5 000

01.6.0 Voľby NR SR 2 100 2 100 2 100

03 Verejný poriadok a bezpečnosť 36 100 36 100 36 100

03.1.0 Policajné služby 33 000 33 000 33 000

03.2.0 Ochrana pred požiarmi 3 100 3 100 3 100

04 Ekonomická oblasť 65 300 60 300 60 300

04.1.2 Všeobecná prac. oblasť 23 000 23 000 23 000

04.2.2 Obecné lesy 23 600 18 600 18 600

04.5.1 Cestná doprava 6 000 6 000 6 000

04.7.2 Hotely a reštaurácie 12 700 12 700 12 700

05 Ochrana životného prostredia 64 000 64 000 64 000

05.1.0 Nakladanie s odpadmi 64 000 64 000 64 000

06 Bývanie a občianska vybavenosť 14 000 14 000 14 000

06.4.0. Verejné osvetlenie 14 000 14 000 14 000

08 Rekreácia, kultúra a náboženstvo 152 500 148 700 148 700

08.1.0 Rekreačné a športové služby 17 400 14 400 14 400

08.2.0.3 Kultúrne zariadenia 57 500 47 500 47 500

08.2.0.5 Knižnice 1 000 1 000 1 000

08.3.0 Vysielacie a vydavateľské 59 300 68 500 68 500

08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby 17 300 17 300 17 300

09 Vzdelávanie 163 080 163 080 163 080

09.1.1 Predškolská výchova 128 080 128 080 128 080

09.1.2 Základné vzdelanie 2 000 2 000 2 000

09.6.0.1 Škol. stravovanie - MŠ 33 000 33 000 33 000

10 Sociálne zabezpečenie 41 540 41 540 41 540

10.2.0.1 Sociálne služby a opatr. služba 37 370 37 370 37 370

10.4.0.5 Ďalšie dávky soc. zabezp. - RP 4 170 4 170 4 170

Výdavky mimo rozpočtových výdavkov obce 407 070 407 070 407 070

09.5.0.1 Školský klub - originálne kompetencie 28 220 28 220 28 220

09.6.0.1 Školská jedáleň ZŠ - orig. kompetencie 46 450 46 450 46 450

09.1.1 Základná škola - prenesené komp. KŠU 319 800 319 800 319 800

09.6.0.1 Škol. stravovanie - hmotná núdza ZŠ, ŠZŠ 12 600 12 600 12 600

BEŽNÉ VÝDAVKY SPOLU 1 295 400 1 242 730 1 245 030

KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY 2012 2013 2014

06.2.0 Rozvoj obce z vlastných zdrojov 115 300 64 000 176 000

06.2.0 Rozvoj obce z fondov EÚ 962 000 946 000 3 088 000

06.2.0 Rozvoj obce - z iných zdrojov 134 000 - - 

KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY SPOLU 1 211 300 1 010 000 3 264 000

VÝDAVKY CELKOM 2 506 700 2 252 730 4 509 030

VÝDAVKOVÉ FINANČNÉ OPERÁCIE 2012 2013 2014

01 Všeobecné verejné služby 92 200 47 000 70 000

01.7.0 Splátky úverov 92 200 47 000 70 000

VÝDAVKOVÉ FINANČNÉ OPERÁCIE SPOLU 92 200 47 000 70 000

VÝDAVKOVÁ ČASŤ ROZPOČTU 2 598 900 2 299 730 4 579 030

S t ĺ p č e k
Pred  sto rokmi...
 Koho to zaujíma!!! Takúto 
výčitku si viem živo predstaviť.
Koho to zaujíma??? Takúto 
otázku si kladiem a – nepoznám 
odpoveď. - “Podľa seba súdim 
teba”, hovorí príslovie. Mňa 
veru zaujíma, čo bolo pred 100 
rokmi.Dúfam preto, že tento 
stĺpček poteší aspoň zopár 
čitateľov. (Našou snahou je 
písať a uverejňovať to, čo vás, 
milí čitatelia, zaujíma!)
  Otvorila som matriku z roku 1912 
a spravila taký malý štatistický 
prehľad. Počas celého roka je 
v nej zaznamenaných spolu 99 
pohrebov. Za prvé štyri mesiace, 
teda do konca apríla, bolo pocho-
vaných spolu 49 ľudí. Prekvapu-
júce je sledovať vek zomrelých. 
Polovica z nich boli deti. Pred-
stavte si, že detičiek do 4 rokov 
zomrelo vtedy 21. Ľudí nad 72 
rokov zomrelo 16, najstaršia 
bola 88-ročná Zsuzsanna. Pri 
niektorých úmrtiach je uvedená 
nejaká poznámka. Pri 78-ročnej 
vdove sa píše: - Za 40 rokov bola 
slepá, oči jej vápno vypálilo.” 
Na našom cintoríne ma zaujal 
veľký pomník, na ktorom je do 
mramoru vytesané:

“Co škodí života krátkosť
Krátka je v svete i sladkosť.
Buh ne roky ale cnosti
Počítať chce ve večnosti
Kdo ty má ten živ byl dosti.”

V matrike je uvedené, že 2. apríla 
1922 zomrela Mináč Zuzanna, 
panna 16-ročná. - “Jediná, tichá, 
múdrá devečka.” Nuž, neboli to 
ľahké časy...   
                         Anna Germanová

Milí spoluobčania!

Máte doma staré  nepotrebné, 
resp. pokazené elektrozariad-
enia, elektrospotrebiče či iné 
spotrebiče a zariadenia a nev-
iete, čo s tým? Tento odpad 
nepatrí do bežného odpadu, 
znečisťuje naše životné prost-
redie. Ponúkame vám možnosť 
zbaviť  sa týchto nepotrebných 
vecí, ktoré vám v dome len 
zaberajú miesto.
Kto má záujem, môže tento 
odpad priniesť do Špeciálnej 
základnej školy na Partizánskej 
ulici č. 909 kedykoľvek v pra-
covný deň v čase od 7.30 hod. 
do 14.30 hod. V prípade, že 
nemáte možnosť priniesť veci 
osobne, zavolajte nám na tel. č. 
54 84 256 alebo 0907 886 697 a 
my prídeme k vám. 
Predmety musia byť čisté, su-
ché a kompletné!!!
POZOR!!!! ČO NEZBIERAME? 
Chladiace zariadenia, batérie a 
akumulátory, úsporné žiarovky 
a žiarivky!



„Rozprávka je zlatý kľúčik, ktorý 
srdcia otvára...“
  Tieto krásne slová platia v našej 
materskej škole po celý rok, ale viac
než inokedy si pripomíname nielen 
rozprávky, ale všetky literárne ú-

tvary pre deti najmä v marci. Marec- 
mesiac knihy znamená pre nás 
o.i. už tradičnú akciu v našej MŠ 
Meduškine recitačné. Naše deti 
nielen rady počúvajú krásne roz-
právky a básne, ale ich vedia aj 
prednášať. Preto učiteľky z triedy 
Mačiatok pripravili pre všetky deti z 
MŠ akciu. Jarné kvietky Fialka Jan-
ka a Púpava Anka zobudili Medušku 
Dominiku. Pripomenuli si sviatky 
knihy, zahrali sa s deťmi a deti im 
zarecitovali pekné básničky. Zapojili 
sa aj dvojročné deti. 
Sme radi, že od útleho veku 
môžeme vychovávať deti k úcte a 
láske k literatúre. Rozvíjame u detí 
zároveň slovnú zásobu, grama-
tickú správnosť hovoreného pre-
javu, ale čo je najpodstatnejšie, 
lásku k rodnému jazyku. Deti za 
svoju usilovnosť dostali sladkosti, 
diplomy a omaľovánky. Prežili sme 
spolu pekné dopoludnie a vypočuli 
sme si krásne básničky. S knihami, 
rozprávkami a básňami pracujeme 
dennodenne. Sú neodmysliteľnou 
súčasťou života detí v našej MŠ. 
Pretože znejú tak ľúbozvučne. 
“ Ó, mojej matky reč je krásota....“
                            Anna Koldrásová

Skúste viac spolupracovať
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- Čo je poslaním Spolku Gemerčanov v 
Košiciach a ako dlho pôsobí v metropole 
východu?
- Spolok Gemerčanov už čoskoro oslávi svoje 
22.narodeniny.Jeho úlohou je udržiavať a ďalej 
šíriť tradičnú kultúru Gemera a Malohontu medzi 
rodákmi v Košiciach. V dobe, keď sme ešte za 
predchádzajúceho richtára zisťovali, koľko nás, 
Gemerčanov, žije v Košiciach, dostali sme sa k 
číslu 5 000. Odvtedy sa toto číslo určite o nejakú 
tú stovku zvýšilo.  Žiaľ, stále z nášho rodného 
Gemera odchádzajú najmä mladí. Za školou, po-
tom za prácou a Košice, aj keď ani tam to nie je 
„dvakrát ružové“,  predsa len sú druhé najväčšie 
mesto na Slovensku...
 - Odkedy je náš rodák richtárom Spolku 
Gemerčanov a ako v tejto úlohe  reprezentuje 
svoju rodnú obec ? 
 - Pomaly končím šiesty rok „richtárčenia“ , 
teda  tretie volebné obdobie a práve zvažujeme 
(spoločne s predsedníctvom), či to ešte máme 
„potiahnuť“ ďalej, alebo to už nechať mladším. 
Vyzerá to tak, že ešte vydržíme (ak to s nami, 
pravda, vydržia aj naši členovia) do roku 2013. 
Na budúci rok sa  Košice stanú  Hlavným mes-
tom európskej kultúry a my uvažujeme nad or-
ganizáciou veľkej sprievodnej akcie Deň Gemera 
a Malohontu.  Čo sa týka druhej časti otázky: 
Odkedy som v spolku (15 rokov), Klenovec sa v 
Košiciach zviditeľňuje pravidelne. V roku 1998, 
kedy som sa stal „podrichtárom pre Malohont“ 
sme začali realizovať projekt prizývania spoluo-
rganizátorov k našej hlavnej akcii, teda  Gemer-
skému bálu a Klenovec  bol prvým v rámci tohto 
projektu!  Odvtedy Klenovčania viackrát oboha-
tili svojou kultúrou gemerské bály v Košiciach. 
Naposledy sme zviditeľnili  Klenovec  znova na 
bále počas krstu knihy rodáka z Klenovca Jána 
Ridzoňa Klenovec očami spomienok. O Kle-

novci sa na bále hovorilo skoro tak často ako o 
Štítnickej doline, ktorá bola spoluorganizátorom 
22. Gemerského bálu. To nepotrebuje, myslím si, 
ďalší komentár!
- Chcem sa vrátiť práve k tejto udalosti. Čo 
viedlo spolok, reprezentujúci celý región 
Gemera a Malohontu, venovať sa konkrétne 
knihe o histórii Klenovca ?
 - Poslaním nášho spolku, čo máme aj v 
stanovách, je šíriť naše tradície, našu kultúru, 
naše zvyky a obyčaje, našu históriu. Ak sa v 
tomto prípade stala centrom záujmu kniha Kle-
novec očami spomienok jeho súčasných aj mi-
nulých obyvateľov, splnili sme toto krédo do 
bodky. Nositeľmi histórie regiónu sú  ľudia, ktorí  
žijú v obciach a mestách, a preto každý z nás  
je tvorcom svojej histórie, čiže aj histórie celého 
regiónu. Práve teraz išlo o históriu  Klenovca. Na 
bále sme za 22 rokov krstili už  štyri publikácie 
(vrátane tejto o Klenovci). Osobne som hrdý  na 
to, že to práve teraz bola kniha o mojom rodnom 
Klenovci!
- Ten, kto mal možnosť nazrieť do knihy Kle-
novec očami spomienok, natrafil na úvodné 
slovo, ktorého autorom ste práve vy? Prečo ? 
- Bolo mi cťou napísať pár hodnotiacich postre-
hov  ku knihe, ktorá tu bude aj vtedy, keď  my,  
súčasníci, budeme už len jej históriou. Približne 
takto som to napísal na konci úvodu k tejto 
publikácii.  Úprimne. Som nesmierne hrdý na 
všetkých Klenovčanov, ktorí sa pričinili o jej vznik. 
Vážim si prácu tých, ktorí robia niečo nielen pre 
seba, ale aj pre dobro iných. Sám pochádzam z 
rodiny, kde sa rodičia celý život, a ešte aj dnes v 
pokročilom veku,  zapájajú do vecí verejných, nie 
je im ľahostajné, ako ten „ich“ Klenovec vyzerá, 
aký ho zanechajú pre nasledujúce generácie. A 
takýto istí ľudia sa pričinili o vznik knihy, samo-
zrejme osobitná vďaka patrí jej autorovi  Jánovi 

Ridzoňovi.
- Aký je Váš názor na to, že niektorí občania 
Klenovca  prijali vznik knihy s určitými roz-
pakmi ?
- To, že sme ľudia rôzni, je fakt, s ktorým sa dá v 
pohode žiť. K tomuto postoju ma vedie  aj vlastná 
skúsenosť, keďže už viac ako 24 rokov som  pro-
fesionálnym  psychológom. Každý z nás má právo 
na názor, na svoj hodnotiaci postoj. Polemiky sú 
dobré, posúvajú človeka dopredu. Nakoniec ten, 
čo polemizuje, hodnotí prácu autora, teda číta a 
to je vlastne zmysel písania : vzbudiť pozornosť, 
mať svojich čitateľov! V budúcnosti nikoho 
nebude zaujímať, za akých okolností to - ktoré 
dielo vzniklo. Zaujímavý ostane len výsledok, v 
tomto prípade kniha o histórii Klenovca očami 
spomienok jeho obyvateľov. Chcem sa touto 
cestou   poďakovať  tým Klenovčanom,  ktorí aj 
v súčasnosti robia niečo pre ostatných!  Nako-
niec bez Vás, čo reprezentujete túto myšlienku, 
by nevznikol ani tento rozhovor a neboli by ani 
Klenovské noviny.
- Na záver, chcete ešte niečo odkázať našim 
čitateľom?
- Môj vzťah k rodnému Klenovcu najlepšie vys-
tihuje skutočnosť, že o sebe hovorím ako o 
Klenovčanovi, ktorý žije v Košiciach už viac ako 
25 rokov! Takmer všetky voľné chvíle trávime 
v Klenovci. Určite nielen preto, že tu mám stále 
rodičov, ku ktorým sa vždy aj s manželkou radi 
vraciame. Najlepším  relaxom  pre mňa sú 
naše lazy, naše hory pod Veprom. Klenovčania, 
buďte hrdí na to, odkiaľ pochádzate, v akej krás-
nej a na históriu bohatej dedine ste sa narodili, 
kde žijete. Vôbec to nie je také samozrejmé.  
S „koreňmi“ aké máme my, Klenovčania, sa 
skutočne môže pochváliť len málo ľudí. Skúste 
viac spolupracovať,  pomáhať si navzájom!  
V týchto ťažkých časoch, ktoré veľmi postihli aj 
náš rodný Gemer a Malohont, je to jediná cesta, 
ktorú ocenia aj budúce generácie. 
  Ďakujem za rozhovor !                               -kn- 

Rozhovor s richtárom Spolku Gemerčanov  v Košiciach Jánom Piaterom, rodákom z Klenovca

  Deti z našich detských folklórnych 
súborov Mladosť a Zornička pred-
viedli svoj talent na regionálnej 
súťaži  Detského hudobného 
folklóru okresov Revúca a Rima-
vská Sobota, ktorú zorganizovalo 
Gemersko-malohontské osvetové 
stredisko v Rimavskej Sobote 
19. apríla  v Dome kultúry Janka 
Francisciho Rimavského v Hnúšti.
Súťažilo sa v štyroch kategóriách 
a naši súboristi v nich získali tieto 
ocenenia :
- v kategórii  spevácke skupiny:    
Dievčenská spevácka skupina DFS 
Mladosť Strieborné pásmo;
- v kategórii sólisti inštrumentalisti 

: Martin Kožiak  (heligónka) Bron-
zové pásmo; Peter Medveď (he-
ligónka) Strieborné pásmo; Jozef 
Bulka   (heligónka) Zlaté pásmo s 
postupom;
- v kategórii detské ľudové hudby: 
Detská ľudová hudba Skorušinka 
Bronzové pásmo;
- v kategórii sólisti speváci:  v I. kat-
egórii Janka Demeterová Strieborné 
pásmo;  Viktória Mesiariková Zlaté 
pásmo; v II. kategóri Lucia Zvarová    
Zlaté pásmo. Sme radi, že deti z 
našich detských folklórnych súborov 
nás potešili výbornými výsledkami a 
želáme im aby láska k folklóru mala 
vždy miesto v ich srdci.               -jz- 

Meduškine recitačné

Osem cien pre mladých folkloristov
Členovia našich detských folklórnych súborov obstáli na súťažnej pre-
hliadke v Hnúšti so cťou.

Organizátori obec Klenovec,  
MŠ K. Pajera  a  OZ RODON; 

spoluorganizátori ZŠ V. Mináča, 
Špeciálna základná škola,
 FS VEPOR, TJ Klenovec 

a Poľovnícky zväz
Milé deti a  rodičia!

Dovoľujeme si vás pozvať na

 Cestu rozprávkovým 
lesom,

ktorá sa uskutoční dňa 2. júna
v Klenovci – Skorušine.

Vstupné 2 €.
Začiatok o 9.00 hod. 

V minulom čísle KN bola ne-
správne umiestnená fotografia 
DFS Zornička, ktorá pozdravila 
obyvateľov DDaDSS počas 
fašiangového obdobia. Za túto 
nepresnosť sa redakčná rada 
ospravedlňuje.



 Pozor ! Nie nový erb našej obce, 
to by bol nezmysel! Pamätáte sa, 
odkedy máme obecný erb?
Spomínate na jeho slávnostné 
uvedenie do užívania?
 Posledné roky sa do Klenovca 
neraz schádzajú ľudia zo všetkých 
kútov Slovenska. Prispieva k tomu 
v nemalej miere skutočnosť, že 
Klenovec je sídlom Seniorského 
úradu Rimavského seniorátu ECAV. 
Je to tak už od 23. júna 1991, keď 
bol tunajší zborový farár Dušan 
German po voľbe inštalovaný za 
seniora. Evanjelická cirkev augs-
burského vyznania (ECAV) používa 
ako jeden zo svojich znakov Lu-
therovu ružu. Má ju vo svojom erbe 
aj na pečatiach. Erb môžu mať aj 
nižšie cirkevnoorganizačné jednot-
ky (COJ), teda dištrikty (na Sloven-
sku sú dva : Západný a Východný), 
senioráty (spolu 14) aj cirkevné 

zbory. Práce súvisiace s vytvorením 
erbu sú náročné, iste aj preto má 
erb okrem nášho zatiaľ len jeden 
seniorát (Považský).  Tohtoročný 
seniorálny konvent bol oproti 
iným obohatený. Konal sa v so-
botu 24. marca v našom klenov-
skom chráme Božom a zišli sa naň 
ástupcovia dvadsiatich cirkevných 
zborov. V rámci služieb Božích 
predniesol heraldik profesor Leon 
Sokolovský referát, v ktorom nás 
oboznámil s historicko-heraldickými 
okolnosťami vzniku a podoby nášho 
erbu. Východiskom pre vytvorenie 
erbu sú zachované pečate Malo-
hontského kontubernia odtlačené 
pečatidlom, pochádzajúcim z roku 
1642. Na pečati vidno na vodných 
vlnách sa plaviacu jednosťažňovú 
loď. Od čias raného kresťanstva sa 
znak lode vnímal ako podobenstvo 
predstavujúce cirkev.  Generálny 
biskup ECAV Miloš Klátik nielen 
poslúžil kázňou Božieho slova, ale 
aj uviedol do užívania nový erb 
Rimavského seniorátu. Tento je aj 
na pečatidle, ktoré bolo prvýkrát  
použité v piatok 20. marca. 
 Čo sa vtedy udialo? V Evanjelic-
kej základnej škole Zlatice Orav-
covej v Rimavskej Sobote bola v 
tento deň Biblická olympiáda – se-
niorátne kolo. Z našich žiakov sme 
tam mali dve dievčatá a môžeme 
sa tešiť, obidve boli úspešné. Vo 
svojej kategórii získali prvé (Na-
talka Hrušková) a tretie miesto (An-
namária Brndiarová). Na ich diplo-
moch je odtlačok novej seniorálnej 
pečiatky. Srdečne dievčatám 
blahoželáme!      Anna Germanová
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  Takúto a podobné otázky si isto položia mnohí z nás 
pri sledovaní výkyvov počasia v poslednom období. Via-
cerí starší možno s nostalgiou spomínajú na roky svo-
jej mladosti, keď ustálené letné počasie s možnosťou 
kúpania sa napr. aj na Rimave trvalo od začiatku júna 
do konca augusta, podobne zimy so súvislou ľadovou 
a snehovou prikrývkou od novembra do 
konca februára. O takomto ustálenom 
počasí môžeme už asi len snívať. Veď napr. 
vlaňajšie leto bolo také, že začiatkom au-
gusta pre chlad sa pozatvárali takmer všetky kúpaliská, 
potom však august a september prekonávali svojou 
teplotou dlhodobé rekordy. Podobne tohtoročná zima v 
decembri a januári pripomínala skôr jeseň, február však 
zasa zimou lámal rekordy od dôb merania teplôt. Okrem 
týchto anomálií treba prirátať rôzne sprievodné javy ako 
napr. prívalové dažde, prietrže mračien, víchrice (do-
konca už aj tornáda), lavíny a pod. Všetky tieto javy sú 
dôsledkom globálneho otepľovania, ktoré podľa klima-
tológov bude pokračovať a musíme si naň zvykať, prí-

padne podľa možností sa naň pripraviť. Poľnohospodári 
musia rátať so zmenou agrotechnických postupov pri 
siatí a sadení plodín, rôzna migrácia vtáctva a hmyzu 
môže spôsobiť vznik nových infekčných chorôb.  Aj proti 
týmto klimatickým zmenám sa dá pomerne úspešne 
bojovať. Potešujúcou správou je, že podľa posledných 

výskumov zhrubla ozónová vrstva v atmosfére a  nad 
Európou zmizli ozónové diery, ktoré ostali už len nad 
severným pólom. Prispela k tomu hlavne dohoda kra-
jín o zákaze používania freónov v chladničkách a spre-
joch na základe tzv. Montrealského protokolu z roku 
1987. Ostáva už len zaviesť spomínané pravidlá pre 
vypúšťanie škodlivých exhalátov a emisií do ovzdušia, 
ktoré pomáhajú vytvárať skleníkový efekt a tým 
otepľujú planétu. Aj pre ich množstvo existujú pravidlá 
na základe tzv. Kjótskeho protokolu, ktorý však nepod-

písali najväčší znečisťovatelia ovzdušia USA; Čína len 
s určitými podmienkami a Kanada dokonca z neho vys-
túpila s odôvodnením, že pri jeho uplatňovaní by museli 
zatvárať prevádzku všetkých motorových vozidiel. 
Rôzne rokovania a medzinárodné konferencie na túto 
tému však pokračujú a treba len veriť, že zdravý rozum 

zvíťazí nad biznisom. K ozdraveniu ovzdušia 
a tým aj zlepšeniu klímy môžeme prispieť aj 
my všetci. Stačí len napr. obmedziť zbytočné 
prevážanie sa v automobiloch (benzín a 

nafta sú aj tak drahé), nenechať zohrievať motory áut 
na voľnobeh (čo aj tak vyhláška zakazuje), nespaľovať 
rôzne nebezpečné látky a pod. 
  Nestačia na ozdravenie ovzdušia len jednora-
zové akcie na jar ako sú Hodina Zeme, Deň Zeme. 
Sústavným spoločným úsilím vlád štátov a všetkých 
obyvateľov Zeme sa dá dosiahnuť, že život na našej 
planéte bude ako-tak zachovaný  v prijateľných kli-
matických podmienkach aj pre ďalšie generácie.                                                                                                                                       
                                                            Slavomír Hruška

Počasie sa zbláznilo?

Anglický tábor
 Bratská jednota baptistov v Kle-
novci aj na toto leto pripravila 
Denný anglický tábor. Tentokrát 
bude v priestoroch ZŠ V. Mináča v 
Klenovci. Tábor je opäť určený pre 
žiakov základných škôl, t. j. pre deti, 
ktoré v júni 2012 ukončia prvý až 
deviaty ročník ZŠ. Predchádzajúce 
vyučovanie anglického jazyka nie je 
podmienkou účasti.  Viac informá-
cii nájdete na Infokanáli  alebo na 
stránke bjbklenovec.sk.

Nový erb v našej obci

   Profesor Leon Sokolovský (na fotografii druhý sprava) a farári Ri-
mavského seniorátu pred začiatkom konventu.  

Generálny biskup ECAV Miloš Klátik ukazuje na erb Rimavského seniorátu.

 V roku 1965 som úspešne zma-
turoval na Strednej škole spojovacej 
techniky v Banskej Bystrici. Musím 
povedať, že na takú vyhľadávanú 
školu som sa dostal aj preto, že 
ma pán učiteľ Ondrej Hruška 
presvedčil, že na to mám (pretože 
som  vôbec neplánoval ísť na stred-
nú školu) a potom nás všetkých, čo 
mali ísť na prijímačky, pripravovali: 
pán učiteľ Ondrej Hruška diktátmi 
zo slovenčiny a pán učiteľ Marian 
Majorský z matematiky a fyziky. 
V tom čase títo učitelia, ale aj os-
tatní mali veľký záujem na tom, aby 
sa žiaci z Klenovca dostali ďalej na 
štúdium. V mojom prípade problém 
bol, lebo  som z veriacej rodiny. Mal 
som to v posudku, ale doporučili 
ma. Ďakujem aj dnes. Mnohí také 
šťastie nemali a  nedostali sa na 
strednú alebo vysokú školu len 
preto, že nedostali doporučenie zo 
základnej školy z dôvodu, že „boli  
nábožensky zaťažení“...
  Vlani sme mali stretnutie v Ban-
skej Bystrici po 46 rokoch od 
maturity, a spomínali sme. Moje 
spomienky začínali tým, ako som 
bol telefonovať z pošty v Banskej 
Bystrici do Klenovca, že som  zma-
turoval. Pri okienku  Telefón - tele-
graf som zahlásil, že chcem volať 
do Klenovca, do závodu   Slovenka. 
V tom čase sa prepájali medzimest-
ské hovory ešte manuálne, tele-
fónnymi prepojovačmi. Pošta bola 
zariadená aj ako čakáreň na tele-
fónny hovor. Hovory boli triedené 
podľa kategórií: bleskové, súrne 
alebo oyčajné. Podľa toho sa aj 
účtovala cena hovoru.  Aj na bles-
kový bolo treba čakať. Ja som si 
objednal obyčajný hovor, tak som 
si sadol na lavicu a čakal. Na jed-

nej strane telefónnej šnúry bola 
v tomto prípade hovorňa B. Bys-
trica,  na druhej strane medzimes-
to  Hnúšťa. Manipulantka v Hnúšti 
(na medzimestských pracoviskách 
bolo veľa pracovníčok) sa ozvala 
manipulantke v B. Bystrici, a keď si 
vypočula: - Prosím, daj mi Klenovec, 
zazvonila na poštu Klenovec, kde 
na  „mb“ prepojovači (taká   malá 
ústredňa, skrinka na stole) „spadla 
klapka“ od Hnúšte. Po prihlásení sa 
dozvedeli, že majú prepojiť spoj do 
Slovenky (neskoršie Zornica, dnes 
Evašport). V Slovenke zazvonil 
štandardný „mb“ telefón, to zna-
mená telefón s kľukou  na zvonenie 
a pod stolom s batériou (napájanie). 
Keď v Slovenke zazvonil telefon na 
vrátnici, s vrátnikom som už hovo-
ril ja, lebo mi manipulantka dala 
pokyn: - Klenovec, do hovorne! Po-
prosil som vrátnika, aby mi zavolal 
k telefónu moju tetu Elenku, ktorá 
tam pracovala. Počul som, ako ju 
volajú rozhlasom a ešte stále som 
čakal. Teta Elenka prišla: -Haló, 
kto je tam? Ja: -To som ja, Jano, 
chcem vám len oznámiť, že som 
zmaturoval! Elenka: -Čo? Kto je 
tam, ja nič nepočujem! Ja: -Tu je 
Jano, zma-tu- ro-val som! Elenka: 
-Kto volá? Ja: -Tu je Jano, pozdra-
vujem doma... (vzdal som to). Vzá-
pätí som počul Elenku: -Niekto nás 
pozdravuje, ale neviem, kto.
 Tak som potom poslal z pošty 
domov korenšpondenčný lístok s 
radostnou správou.     Ján Kováčik 
(Pokračovanie spomienok Janka 
Kováčika si budete môcť prečítať v 
nasledujúcom čísle KN.)

Spomienky Jána Kováčika 



 

 Najcennejšiu, zlatú, zís-
kala v zmiešanej štvorhre s 
reprezentačným spoluhráčom  
Žďárskym (M-Šport Trenčín). Vo 
finálovom zápase sa im podaril 
husársky kúsok, keď v rozhodujú-
con treťom sete dokázali poraziť 
dvojicu Balucha-Repiská, pričom 
dokázali odvrátiť až päť mečbalov, 

aby následne svoj prvý dokázali 
premeniť v titul. Pikantériou bolo, 
že dva týždne predtým na majstrov-
stvách SR mladších juniorov týmto 
súperom podľahli... 
 Vo dvojhre junioriek Nikoleta 
nečakane postúpila až do semi-
finále. Prvej nasadenej hráčke, 
domácej Čižnárovej, však podľahla 

v dvoch vyrovnaných setoch 17:21, 
17:21 a obhájila tak vlaňajšiu bron-
zovú priečku.
 Medailovú zbierku si naša hráčka 
doplnila vo štvorhre ziskom 
striebornej medaily. S  Jargašovou 
(M-Šport Trenčín) porazili v semi-
finále najvyššie nasadený pár Re-
piská-Machunková (Zvolen-CEVA 
Trenčín) v troch vyrovnaných se-
toch. Najcennejšiu medailu sa im už 
však nepodarilo vybojovať. Vo finále 
nestačili na domáci pár Čižnárová - 
Mayerová a prehrali ho 0:2 na sety.
     Ziskom troch medailií sa Niko-
leta Bálintová spolu s Čižnárovou 
a Repiskou stali najúspešnejšími 
hráčkami juniorského šampionátu.                                                                                                                                      
                                Richard Bálint 

Výsledky: 
 14.kolo - 25.marca: Muráň - Kle-
novec 1:5 (0:1); góly: Kubinec 2, 
M.Parobek, T.Medveď, Boháčik. 
V úvodnom jarnom zápase konečne 
naše mužstvo podalo taký výkon, 
ktorý zodpovedá kvalitám a po-
tenciálu hráčov. Domácich sme 
vôbec nepustili k hre, presadzovali 
sme sa hernou kvalitou, vytvárali 
sme si dostatok gólových šancí. 
Zostava: I.Hruška – M.Parobek, 
V.Parobek, Vince, Šagúľ – Brndiar, 
Barto, Boháčik, Hlôška – Kubinec, 
T.Medveď; striedali Fiľo, M.Hruška 
a Benco.   
 15.kolo - 31.marca: Kleno-
vec - Jesenské B - Rimavské 
Janovce 2:1 (1:1); góly: Kubinec 
2. V netradičnom čase, v sobotu, 
sme mali za súpera nevyspytateľnú 
rezervu Jesenského. Začali sme 
tak, ako v jesennom vzájom-
nom zápase. Nechali sme hrať 
súpera, ktorý to využil na vedúci 
gól po zaváhaní našej obrany už 
v 15.minúte. Naše mužstvo sa len 
pomaly rozbiehalo a vyrovnali sme 
až v záverečnej minúte 1.polčasu. 
V druhom polčase naše mužstvo 
už jasne dominovalo a zaslúžene 
strhlo víťazstvo na svoju stranu. Zo

stava: I.Hruška – Šagúľ, V.Parobek, 
Vince, M.Parobek – Brndiar, Bar-
to, Boháčik, Hlôška – Kubinec, 
T.Medveď; striedali Fiľo, Koniar a 
Bútor. 
 16.kolo - 7.apríla: Gemer - Kle-
novec 3:1 (2:0), góly: Pavlík.  
V pozmenenej zostave nepodalo 
naše mužstvo očakávaný výkon. 
Za domácimi zaostalo herne, 
nasadením, bojovnosťou, pohy-
bom. Na kvalitného súpera náš 
výkon na lepší výsledok nestačil. 
Zostava : I.Hruška – Valent, 
V.Parobek, M.Hruška, Šagúľ – Brn-
diar, Barto, Fiľo, Hlôška – Kubinec, 
Konar; striedali Pavlík a Benco. 
 17.kolo – 15.apríla : Klenovec – 
Kráľ 4:1 (2:0), góly : Fiľo 2, Kriška, 
Kubinec. Od úvodu naše mužstvo 
herne prevyšovalo tabuľkového 
suseda.  Darilo sa nám aj v 
zakončovaní a tak už v 12.minúte 
sme vyhrývali dvojgólovým rozdie-
lom. Hostia sa však nevzdávali a 
niekoľkokrát nebezpečne ohrozili 
našu bránu, v ktorej  však všetky 
situácie s prehľadom vyriešil náš 
gólman. Aj v druhom polčase 
pokračovali naši v hernej pohode a 
výsledkom boli dva góly Fiľa. Hostia 
skorigovali výsledok až v 90.minúte. 

Zostava: I.Hruška – M.Hruška, 
V.Parobek, Vince, M.Parobek – Fiľo, 
Barto, Boháčik, Hlôška – Kriška, 
Kubinec; striedali Benco, Koniar a 
Kochan. 
 18.kolo – 21.apríla: Ožďany – 
Klenovec 2:2 (1:1), góly: Kriška 
2. Naše mužstvo podalo na horúce 
ožďanskej pôde zodpovedný, bojo-
vný výkon. Domácich sme predčili 
herne aj technicky a už v 10.min. 
sme sa ujali vedenia. Domáci vy-
rovanli po zaváhaní našej obrany. Aj 
v druhom polčase sme prevzali ini-
ciatívu, vytvorili sme si tlak a korun-
ovali sme ho druhým gólom z pen-
alty v 75.min. O päť minút neskôr 
Ožďany, tiež z 11 m, vyrovnali. 
Nepremenené príležitosti nás stáli 
víťazstvo.                                   -rk- 
 

  Takmer presne päť mesiacov (od 30.októbra 2011 do 25.marca 
2012) trvala zimná prestávka v oblastných majstrovských futba-
lových súťažiach. Naše mužstvo seniorov, vedené naďalej trénerom 
Jaroslavom Bencom, zimovalo v I.triede na 5.mieste s 22 bodmi a 
aktívnym skóre 32:25. Doterajšie „jarné“ výsledky nasvedčujú, že by 
si svoje postavenie v tabuľke mohli aj vylepšiť, aj keď na medailové 
umiestnenie to asi nebude....    
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1. Lubeník 18 16 1 1 64:20 49

2. Jelšava 18 14 3 1 54:17 45

3. Gemer 18 14 0 4 59:22 42

4. Jesenské B 18 11 3 4 43:21 36

5. Klenovec 18 10 2 6 46:33 32

6. Kráľ 18 8 2 8 43:39 26

7. V. Teriakovce 18 8 1 9 40:48 25

8. Revúčka 18 7 3 8 36:28 24

9. Stárňa 18 6 2 10 44:49 20

10. Muráň 18 6 1 11 24:52 19

11. Ožďany 18 5 3 10 33:31 18

12. Bátka 18 4 2 12 32:64 14

13. Sirk 18 4 1 13 28:48 13

14. Gem. Ves 18 0 2 16 14:88 2

1. Č. Balog 18 16 0 2 69:12 48

2. Poltár 18 13 3 2 67:19 42

3. Tisovec 18 13 0 5 46:35 39

4. Revúca 18 10 2 6 61:37 32

5. Halič 18 10 0 8 58:26 30

6. Tomášovce 18 9 2 7 31:32 29

7. Hnúšťa 18 7 2 9 49:50 23

8. Nenince 18 7 0 11 46:57 21

9. Hajnáčka 18 6 2 10 48:72 20

10. D. Strehová 18 5 3 10 43:59 18

11. Cinobaňa 18 5 2 11 27:62 17

12. Vidiná 18 5 1 12 24:53 16

13. Klenovec 18 5 1 12 29:65 16

14. Kokava 18 3 6 9 27:46 15

 V rovnakom termíne, ako začali 
svoju jarnú časť naši futbaloví se-
niori, začala sa aj odvetná časť 
krajských mládežníckych súťaží. 
Údelom našich dorastencov bude aj 
tentokrát boj o záchranu v krajskej 
5.lige, čo potvrdzujú aj doterajšie 
ich výsledky : 
 14.kolo: Klenovce – Nenince 
4:3, všetky štyri naše góly dal Ro-
land Tóth; 15.kolo: Poltár – Kle-
novec 3:0; 16.kolo: Klenovec 
– Tomášovce 1:2, gól: Pašák; 
17.kolo: Dolná Strehová – Kle-
novec 10:1, opäť skóroval len 
Pašák; 18.kolo: Klenovec – Vidiná 
4:2, góly: Pašák, M.Oláh, Jurcišin, 
Ulický. Tabuľka 5.ligy po 18.kole: 

Doterajšia jarná bilancia : tri víťazstvá, jedna remíza, jedna prehra 

Skvelý vstup do odvetnej časti
Dorast v 5.lige

     V závere uplynulého mesiaca 
sa skončil ďalší, v poradí 3.ročník 
Gemerkej hobby hokejovej ligy 
neregistrovaných hráčov, hraný na 
rimavskosobotskom zimnom 
štadióne. Od ostatného vydania 
našich novín odohrali naši hráči, 
Klenovské supy, posledné dva zá-
pasy s týmito výsledkami:
   17.kolo : White Raven Rimav-
ské Janovce – Klenovec 2:7 
(0:2,2:3,0:2), góly : Durmis 3, 
Vinclav 2, Bálint a Molokáč; 
18.kolo : Revúca – Klenovec 6:1 
(3:0,1:0,2:1), jediný náš gól dal 
Bálint. 
  Pre spravodajskú úplnosť dodajme, 
že v konečnej tabuľke skončil 

Klenovec na 4.mieste (1.Expre-
strans Rimavská Sobota 50 bodov, 
2.Revúca 46 bodov, 3.Kalinovo 44 
bodov) s 30 bodmi za 9 víťazstiev 
a tri prehry po predĺžení a s ak-
tívnym skóre 88:69. V kanadskom 
hodnotení jednotlivcov obsadili naši 
bodoví lídri Miroslav Durmis a Bo-
ris Bálint 5. a 6.miesto s 33, resp. 
32 bodmi. Oproti predchádzajúcej 
sezóne sa Klenovčania posunuli v 
tabuľke o dve miesta, čo je prísľub 
aj do budúcej hokejovej sezóny.      

 Rimavskosobotský okres patrí 
k jedným z mála na Slovensku, 
kde sa konajú preteky vo viac-
boji všestrannosti. Na oblastných 
šampionátoch pravidelne štartujú 
aj žiaci našj základnej školy. Na 
halových oblastných majstrov-
stvách v Rim. Sobote tentokrát 
štartovali len v tých najnižších ve-

kových kategóriách. V konkurencii 
14 štartujúcich žiakov 3.ročníka ZŠ 
obsadil Nikolas Černák 8.miesto, 
medzi 16 druhákmi skončili Erik 
Hruška a Eman Brádňan na 6., 
resp. 7.mieste, keď získali rovnaký 
počet bodov, no a medzi tuctom 
prváčikov obsadil Andrej Trnavský 
6.miesto.                                      -r-

Viacboj všestrannosti
Hneď za silnou trojkou
Hokejisti sa posunuli v konečnej tabuľke o dve miesta 

Zlato, striebro a bronz pre Nikoletu Bálintovú na M SR U-19

Odvrátili päť mečbalov 
  V hale trenčianskeho M-Športu sa v dňoch 14.-15.apríla konali 
majstrovstvá Slovenska starších juniorov v bedmintone. Jedinou 
zástupkyňou Klenovca bola Nikoleta Bálintová. Svoj štart na tomto 
šampionáte premenila na zisk troch medailí.

Trojnásobná medailistka z maj-
strovstiev Slovenska starších ju-
nioriek Nikoleta Bálintová.



Slovenský pohár v taekwondo

Bronz Dovalovej 
 V sobotu 21. apríla bola 
Rožňava dejiskom súťaže 
1.kola Slovenského pohára v 
taekwondo, v disciplíne poom-
sae (formy). Hnúšťanskí tae-
kwondisti si zo súťaže doniesli 
dve bronzové medaily, a to aj 
zásluhou Klenovčanky  Kornélii 
Dovalovej  v kategórii žiačok.                                                                                                                                          
                                             - mo - 
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Klenovské 
noviny

  Majstrovský titul obhájila Niko-
leta vo štvorhre junioriek, tentokrát 
však s novou partnerkou. Úspešnej 
reprezentačnej dvojici Bálintová-Re-
piská (Slávia TU Zvolen) ani jeden 
pár nedokázal vážnejšie konkurovať 
a zaslúžene si vybojovali titul ma-
jsteriek Slovenska. Pred bránami 
semifinále zostali klenovské dvojice 
Hruška–Šmatlák, Čajková-Surová 
a Hrušková-Drotárová(Lokomotíva 
Košice). Z prvého kola sa neprebo-
jovala len dvojica Kochan-Trnavský.
 V zmiešanej štvorhre dvo-
jica Žďársky (M-Šport Trenčín)-
Bálintová nestačila vo finále páru 
Balucha (Prešov)-Repiská (Zvo-
len). Do Klenovca a Trenčína tak 
putovalo striebro. Do turnajovej 
šestnástky sa prebojovala len 
dvojica Šmatlák-Hrušková. Páry 
Trnavský-Čajková, Hruška-Surová 
a Kochan-Palková(Lok. Košice) sa 
neprebojovali z 1.kola.

   Druhé striebro pre klenovské far-
by vybojovala Bálintová v dvojhre 
junioriek. Tak ako po celú sezónu 

ani teraz nestačila na Repiskú 
a musela sa uspokojiť s druhou 
priečkou. Okrem nej sa najďalej v 
turnajovom pavúku. do štvrťfnále, 
dostala Hrušková. Surová, Šmatlák 
a Hruška sa prebojovali do 2.kola; 
Čajkovej a Kochanovi vystavili stop-
ku súperi v 1. kole.                       
                                   Richard Bálint                             

  Počas Veľkonočných sviatkov vy-
cestovala bedmintonistka Nikoleta 
Bálintová do 1400 km vzdialeného 
belgického Edegemu (predmes-
tie Antwerp) na kvalitne obsadený 
turnaj VICTOR JUNIOR OLVE 
TOURNAMENT 2012. Turnaja sa 
zúčastnilo 352 hráčov z 19 krajín. 
Celkovo bolo počas troch dní v kate-

góriách U 11 – U 17 odohraných 
viac ako 1200 zápasov.
  Bálintová doplatila v kategórii U 
17 na nepriaznivý žreb v skupine. 
Dve mimoriadne silné zástupkyne 
holandského a luxemburského 
bedmintonu boli nad sily Nikolety. V 
obidvoch zápasoch mali v tesných 
koncovkách viac šťastia súperky a 
tak do finálového pavúka postúpili 
ony. Čo sa však nepodarilo v dvoj-
hre, dokázala si Nikoleta vynahradiť 
v párových disciplínach. Vo štvorhre 
dievčat spolu s Martinou Repiskou 
(Slávia TU Zvolen) porazili hladko v 
prvom kole francúzsko-chorvátsku. 
Ani favorizované fínska dvojica 
nedokázala zastaviť slovenský 
pár. Až v semifinále zastavila naše 
hráčky na ceste za jagavejšou me-
dailou holandská dvojica Chen-Hall. 
Neskoršie víťazky tak odsunuli našu 
dvojicu na bronzovú priečku. Aj v 
mixe siahala Nikoleta na medailu. S  
Mulderom (Holandsko) porazili v 1. 
kole fínsku  a v 2.kole švajčiarsku 
dvojicu. Až český pár Louda-Ublová 
zahatal Nikolete cestu za ďalšou 
medailou. Aj 5.-8.miesto je však na 
tak kvalitne obsadenom turnaji úspe
chom.                         Richard Bálint 

   Na prvých majstrovstvách Sloven-
ska v súťažnej sezóne 2011/2012 
obhájili žiaci bedmintonového 
oddielu TJ Družstevník Klenovec 
majstrovský titul v družstvách. V 
telocvični ATU Košice si zmerali sily 
s družstvami BK MI Trenčín, M-Šport 
Trenčín a Lokomotíva Košice. Mladí 
Klenovčania nezaváhali ani v jed-
nom zo stretnutí a ukázali svoje 
majstrovstvo v plnej kráse. Najskôr 
zdolali družstvo BK MI Trenčín 6:1 a 

neskôr aj druhý trenčiansky tím 5:2.             
V rozhodujúcom stretnutí porazili 
košickú Lokomotívu 4:3 a tak titul 
majstrov Slovenska druhý rok po 
sebe putoval do Klenovca. V našom 
víťaznom družstve štartovali: 
Richard Šmatlák, Ivan Hruška, 
Marek Trnavský, Dárius Bálint, 
Monika Hrušková, Renata Sur-
ová Vanessa Mináčová, Kornélia 
Dovalová a Natália Hroncová.                                                                                                                                        
                                        Richard Bálint

Žiaci obhájili titul
V dvojhre doplatila na žreb
Veľkonočné  dobrodružstvo  bedmintonistky  v Belgicku

Majstrovský titul vo štvorhre mladších junioriek pre Bálintovú

 Kolotoč majstrovstiev SR jednotlivcov v bedmintone sa naplno 
roztočil koncom marca v Prešove. V Národnom bedmintonovom 
centre sa stretlo 52 mladších juniorov a junioriek z 13 slovenských 
oddielov. Medzi najpočetnejšie výpravy patril aj BO TJ Družstevník 
Klenovec, ktorý vyslal na majstrovstvá až osem hráčov. Zásluhou 
Nikolety Bálintovej sa domov vrátili s jedným titulom a dvomi 
striebornými medailami.

A k tomu ešte dve striebra

Nikoleta Bálintová (vľavo) s reprezentačnou spoluhráčkou Repiskou na 
medzinárodnom turnaji v belgickom meste Edegem.

Našim mladým bedmintonistom sa podarilo obhájiť minuloročný titul majstrov Slovenska družstiev.


